



DELIGHTFUL SWITZERLAND

马特宏峰,采尔马特 Matterhorn, Zermatt



1 吉隆坡 ズ 苏黎世

集合于吉隆坡国际机场,飞往苏黎世-瑞士。

2 苏黎世

↑ 苏黎世导览游

开启探索瑞士最大城市苏黎世的全天观光之旅。首先,从世界著名的购物街之——班霍夫大道开始您的旅程。然后,在利马特河滨河路和苏黎世湖边的苏黎世市政厅停留拍照。接下来,继续探索苏黎世的古老城区,包括苏黎世圣毋大教堂、苏黎世大教堂、林登霍夫山公园以及以拥有欧洲最大的教堂钟指针盘而闻名的苏黎世圣彼得教堂。

₹ 瓦杜兹(列支敦士登)

前往列支敦士登的首都**瓦杜兹**,这座欧洲第四小的国家位于奥地 利和瑞士之间。参观**邮政博物馆**,欣赏列支敦士登各类丰富的邮 票展览。

₹ 圣莫里茨游

游览位于阿尔卑斯山脉的圣莫里茨。

👤 伯尔尼纳快车《库尔到蒂拉诺》

这段旅程通过列车从瑞士的库尔出发,前往意大利的蒂拉诺,穿越阿尔卑斯山的一些最壮丽的风景。全程约需4小时,总共覆盖约144公里(89英里)的距离。

从蒂拉诺下车后,继续乘车前往卢加诺。

__ 卢加诺游览

游览美丽的卢加诺湖,这里是提契诺的瑰宝。里福尔玛广场则是城市的核心,充满历史与活力。

卢加诺 - 199公里 - **塔什 ② 采尔马特 ② 塔什** - 102公里 - **马蒂尼**

采尔马特是一个无车的小村庄,这为它增添了独特的魅力。可以 从**戈尔内格拉特登山火车**开始,这是一列齿轮火车,将你从采尔 马特送到3,089米 (10,135英尺)的戈尔内格拉特山顶。这段旅程 提供了欣赏**马特宏峰**和周围山脉最佳的景色。

马蒂尼 - 42公里 - 蒙特勒 - 30公里 - 洛桑

▋蒙特勒游览

首先在**日内瓦湖**停留拍照,这里是欧洲最大、最壮观的湖泊之一。接着前往**弗雷迪·默丘里雕像**,向这位传奇皇后乐队的主唱致敬。最后,在**西庸城堡**拍照,这座城堡是欧洲最著名的古堡之一。

洛桑 - 101公里 - 伯尔尼

● 洛桑游览

首先参观洛桑的哥特式大教堂,也称为**圣母大教堂**,这是瑞士最重要的宗教建筑之一。接着在**市政厅和圣佛朗索瓦教堂**停留拍照。

▋伯尔尼游览

首先在伯尔尼游览瑞士首都,参观**熊公园**。接着在**钟楼、爱因斯坦故居**和**市政厅**停留拍照。最后,前往**玫瑰园**,从那里可以俯瞰到城市及其周边的壮丽景色。

8 伯尔尼 - 75公里 - 格林德瓦 🗗 少女峰 😡 劳特布龙嫩 - 67公里 - 伯尔尼

┸ 欧洲之巅 – 少女峰

从格林德瓦乘坐**艾格快线高空缆车**,享受壮观的旅程。在海拔 3,454米的欧洲海拔最高火车站体验难忘的美景,然后乘坐**齿轮 火车**返回**劳特布龙嫩**,欣赏瀑布的壮丽景色。

傍晚时分,我们将从劳特布龙嫩驱车前往伯尔尼。

伯尔尼 - 56公里 - 因特拉肯 - 119公里 - 苏黎世

今早,前往如诗如画的**图恩湖**拍照,碧绿的湖水倒映着巍峨的阿尔卑斯山脉。

👤 因特拉肯

在因特拉肯小镇享受自由时间, 你可以充分感受到瑞士小镇的宁静与美丽。

10 苏黎世 🛪 吉隆坡

自由活动至集合时间,送往机场返回家。

11 吉隆坡

带着甜蜜回忆抵达家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



1 KUALA LUMPUR **X** ZURICH

Assemble in KL International Airport for flight to Zurich - Switzerland.

2 ZURICH

Zurich Orientation Tour

Start the full day sightseeing tour of Switzerland's largest city. Begin your tour at **Bahnhofstrasse**, one of the world's most famous shopping streets. Photo stop at **Zurich's Town Hall**, or **Rathaus**, is located directly on **Limmatquai** and also **Zurich Lake**. Continue exploring the old town of Zurich, includes **Fraumünster Church**, **Grossmünster Church**, **Linderhof Park** and **St. Peter's Church**, famous for having the largest church clock face in Europe.

3 ZUF

ZURICH - 126km - VADUZ - 124km - SAINT MORITZ - 86km - CHUR

La Vaduz Tour (Liechtenstein)

Head to **Vaduz**, the capital of Liechtenstein, Europe's fourth smallest country, located between Austria and Switzerland. Continue enter into the Visit **Postal Museum** a wide range of Liechtenstein stamps.

I St. Moritz Tour

A tour of St. Moritz, located in the Swiss Alps.

4 CHUR STIRANO (ITALY) – 130km – LUGANO

Bernina Express Route < Chur to Tirano>

Travels between Chur in Switzerland and Tirano in Italy, passing through some of the most picturesque landscapes in the Alps. The full journey takes approximately 4 hours, covering a distance of about 144 kilometers (89 miles).

Disembark from the train at Tirano and head towards Lugano.

Lugano Tour

Begin the orientation tour of **Lugano** from **Lake Lugano** is a gem in the heart of the Ticino region and **Reforma Square** (Piazza della Riforma) is the main square in Lugano.

5

LUGANO – 199km – TASCH 😡 ZERMATT 😡 TASCH – 102km – LAUSANNE

👤 Zermatt & Matterhorn Tour

Zermatt is a car-free village, which adds to its charm. Begin at the **Gornergrat Railway** is a cogwheel train that takes you from Zermatt to the Gornergrat summit at 3,089 meters (10,135 feet). This journey offers some of the best views of the **Matterhorn** and the surrounding mountains.

Finally, enjoy some free time exploring **Zermatt** at your leisure and discover your favourite Zermatt and Matterhorn photo spots.

6

LAUSANNE - 42km - MONTREUX - 30km - LAUSANNE

Montreux Tour

Begin with a photo stop at Lac Léman, also known as Lake Geneva, one of the largest and most stunning lakes in Europe and continue with Freddie Mercury Statue is a popular tribute to the legendary Queen frontman. Enter into Chillon Castle, one of Europe's most famous castles.

7

LAUSANNE - 101km - BERN

Lausanne Tour

Start with Lausanne's Gothic cathedral, also known as the **Cathedral of Notre-Dame**, is one of the most important religious buildings in Switzerland and continue photo stop at **City Hall** and **Saint-Francis Church**.

👤 Bern Tour

Begin your exploration of the capital city of Switzerland with a visit to the Bern Bear Park. Continue photo stop at **Zytglogge** Clock Tower, Einstein House and Town Hall. From Rose Garden offering stunning views of the city and its surroundings.

8

BERN -75km- GRINDELWALD S JUNGFRAUJOCH LAUTERBRUNNEN - 67km - BERN

Top of Europe - Jungfraujoch

Enjoy a spectacular ride in the **Eiger Express tricable car** from Grindelwald. Experience the unforgettable views at 3,454 meters above sea level on the roof of Europe, and then return with the **cogwheel train** down to **Lauterbrunnen** for a view of the waterfall.

In the evening, we will drive from Lauterbrunnen to Bern.

9

BERN - 56km - INTERLAKEN - 119km - ZURICH

In the morning, head to **Lake Thun** for a photo stop. It is one of the loveliest and largest lakes in the region.

1 Interlaken

Enjoy some free time stroll at Interlaken Town.

10 ZURICH ¥ KUALA LUMPUR

Enjoy some free time on your own at Zurich before heading to the airport for your flight home.

11

KUALA LUMPUR

Arrive home with sweet memories.

 $\ensuremath{\mathscr{X}}$ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.







- 邮票博物馆, 瓦杜兹
- 伯尔尼纳快车(库尔到蒂拉诺)
- 往返戈尔内格拉特列车
- 艾格快线高空缆车前往少女峰
- 齿轮火车返回劳特布龙嫩
- 西庸城堡 (含门票)

- Postal Museum, Vaduz
- Bernina Express Train (Chur to Tirano)
- Return Train Ticket to Gornergrat
- Eiger Express Cableway to Mt. Jungfraujoch
- Cogwheel Train Down to Lauterbrunnen
- Chillion Castle (Entrance)



士板烧/巧克力火锅/奶酪火锅/中华料理/ 马铃薯煎饼/瑞士香肠

Raclette / Chocolate Fondue / Cheese Fondue / Chinese Cuisine / Rosti / Grilled Pork Bratwurst (Swiss Sausage)



			Breakfast	Lunch	Dinner
ומ	-	-	-	-	-
D2	苏黎世(1 晚) Zurich (1 Night)	斯普莱滕巴赫哈利之家或同级 Hotel Harry's Home Zurich Limmattal or similar	机上用餐 MOB	✓	✓
D3	库尔(1 晚) Chur (1 Night)	ABC瑞士优质酒店或同级 ABC Swiss Quality Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D 4	卢加诺(1 晚) Lugano (1 Night)	德拉帕斯酒店或同级 Hotel De La Paix or similar	酒店 Hotel	Х	✓
D5	洛桑(2 晚) Lausanne (2 Nights)	欧洲大酒店或同级 Hotel Novotel Bussigny or similar	酒店 Hotel	Х	✓
D6			酒店 Hotel	Х	✓
ס 7	伯尔尼(2 晚) Bern (2 Nights)	苏黎世哈利之家酒店或同级 Hotel Harry's Home Bern or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D8			酒店 Hotel	✓	√
рq	苏黎世(1 晚) Zurich (1 Night)	斯普莱滕巴赫哈利之家或同级 Hotel Harry's Home Zurich Limmattal or similar	酒店 Hotel	Х	✓
DIO	-	-	酒店 Hotel	-	机上用餐 MOB
וום	-	-	-	-	-





少女峰/Jungfraujoch



护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 – 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿、 交通和自费项目可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 3. 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- <mark>欧洲团 附加条规:</mark> 1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要,将提供简单的中文或粤语翻译。
- 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior
- 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen
- circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- 4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

- Europe Tours Additional Terms & Conditions:

 1. Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if required.

 2. Triple Room Third person shall be based on a rollaway bed.

For Agent Use Only:

Updated Date: AUG 2024